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Abstract:

The research deals with one of the most important topics in new marketing field, namely pink
marketing or female marketing,. The aim is to explore the impact of pink marketing on customer
satisfaction. A practical study was conducted upon a sample of L'OREAL cosmetic users in msila_
Algeria, The sample was estimated at 125 women.

The research reveals that pink marketing had an insignificant effect on customers’ satisfaction
due to the partially significant effect of the pink marketing mix elements, namely the pink product
and the pink distribution on customers’ satisfaction.

Keywords: pink marketing, pink product, pink price, pink distribution, pink promotion,
customers’ satisfaction.

Jel Classification Codes:M31
Résumé:

L’étude traite un des sujets le plus importants dans le domaine du marketing modernes, a savoir
le marketing rose ou le marketing féminin, le but a été d’explorer I’effet du marketing rose sur la
satisfaction de la clientele. L'échantillon a été estimé a 125 femmes qui sont concernées par les
produits cosmétiques de 1’Oreal m’sila.

Nous avons constaté que le marketing rose avait un effet insignificatif sur la satisfaction des
clients en raison de I’effet significatif partiellement des éléments de mix marketing rose, a savoir le
produit rose et la distribution rose sur la satisfaction client.

Mots-clés: marketing rose, produit rose, prix rose, distribution rose, promotion rose, satisfaction
des clients. Codes de classification de Jel:M31.
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